
华泰财险附加紧急服务条款 

 

本保险合同承保紧急服务、救火、消防队费用、消防部门服务费、泡沫或其他灭火材料损耗、在救

火中丢失、损耗或损毁的设备的开支，包括为扑灭正在进行中的火灾而可能带入工程场地的类似材

料的损耗、参与救火人员的人工费、其他灭火费用和其他类似费用与开支。 

 

本条款下，保险人将赔偿实际发生的费用，但就每次保险事故所承担的最大赔偿责任不超过保险单

约定金额。 

 

 

Emergency Services 

Cost of emergency services, fire fighting, fire brigade charges, fire department services charges, loss of 

foam or other fire extinguishing material, equipment lost, expended or destroyed in fighting fire, 

including loss to similar material which may be brought to the Project Site for the purpose of extinguishing 

a fire already in progress, labour expenses incurred while such labour is engaged in extinguishing a 

fire, other extinguishing expenses, and other similar costs and expenses. 

The maximum liability of the Insurers in respect of Emergency Services shall not exceed a 

maximum amount of _____ on first loss basis per Occurrence. 

 


